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En majoritet i vår stadsdel känner sig otrygga 

  

 

Dagens Nyheter (16/11-16) rapporterade om att en majoritet i yttre Västerort känner sig 

otrygg enligt en mätning IPSOS tagit fram. Så många som 12 procent svarar att de inte känner 

sig trygga någon tid på dygnet – att jämföra med östra Söderort där 58 procent känner sig 

trygga hela tiden, oavsett tid på dygnet. Det är katastrofsiffror för den sittande majoriteten. 

 

Stefan Löfven lovade nyligen att han skulle ’’ta folks oro på allvar’’. Förhoppningsvis blir det 

verkstad av det löftet. Med det sagt ser vi hittills ingen sådan vilja hos de styrande politikerna 

i Stockholm och Rinkeby-Kista. Trots att det är ett faktum att den gängrelaterade 

kriminaliteten ökat, och trots att det är ett faktum att vi haft fler mord än någon annan stadsdel 

i Sverige. Det är inte acceptabelt. Rinkeby-Kista förtjänar bättre. 

 

Med anledning av ovan önskar vi svar på följande frågor: 

 

 

1. Stadsdelen har vidtagit flera åtgärder för att öka tryggheten, men vad har 

egentligen resultatet varit av dessa? Känner sig fler trygga som ett resultat 

av åtgärderna? Sker det löpande uppföljning? 

2. Varför tar inte stadsdelen initiativ för att öka tryggheten kring Kista 

busscentral? 

3. Området kring Kista ungdomsgård har blivit rörigare på senare tid, vad gör 

förvaltningen för att deeskalera situationen? 

 


